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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:700 Elektrifiering av flyget

SAS och Airbus kommer gemensamt att arbeta med nästa generations hållbara 
flyg genom forskning och utveckling av bland annat elektrifierade flygplan. För 
klimatet skulle det innebära stora framsteg om en elektrifiering av flyget kunde 
genomföras som inte begränsar människors möjlighet att resa. 

Med anledning av ovan vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att påskynda elektrifieringen av 
flyget? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-05-29
Besvaras senast
2019-06-05 kl. 12.00


